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Geacht college, 

Op 27 januari heeft Holland Sport, als beheerder van overdekte accommodatie in Castricum, de gebruikers 
van deze accomodaties een brief geschreven over aanvullende maatregelen energieverbruik. In de brief 
worden maatregelen aangekondigd welke met de gemeente besproken zijn en die per 1 februari ingaan. 

Een van de maatregelen is dat de douches op koud worden gezet en dat opgeroepen wordt om het 
watergebruik te beperken en thuis te douchen. 

 

Dit brengt de fractie van de PvdA tot de volgende vragen aan het college: 

- is het college met ons van mening dat het hygienisch is om te douchen direct na het gymen of 
sporten in een overdekte hal? 

- Is de mogelijkheid om je met warm water te wassen niet een vast onderdeel van het pakket 
dienstverlening van een gymzaal of sporthal en inbegrepen is in de huurprijs die is 
overeengekomen? 

- zo ja, waarom heeft de gemeente in overleg met Holland Sport besloten om het warm douchen in 
alle gymzalen en sporthallen die in beheer zijn gesteld bij Holland Sport te verhinderen door alle 
douches op koud te zetten? 

- kunt u zich voorstellen dat het advies om voortaan thuis te douchen na een bezoek aan gymzaal of 
sporthal, praktisch niet uitvoerbaar is voor schoolkinderen na hun gymles? 

- kunt u zich voorstellen dat het advies om voortaan thuis te douchen gezinnen die in 
energiearmoede leven, verder op kosten jaagt? 

- vindt u het net als wij een teken van ontstellende publieke armoede door als lokale overheid met 
nog genoeg geld in kas, om zo'n drastische bezuiniging op te leggen die doen denken aan de 
zuinige jaren vijftig vorige eeuw? 

- zijn andere oplossingen overwogen voor de exploitatieproblemen die Holland Sport kennelijk 
ondervindt en wilt u ons op de hoogte stellen van de afwegingen die daarbij worden gemaakt? 

- kunt u als wethouder zo spoedig mogelijk een overzicht geven van problemen die ontstaan voor 
sport- en culturele activiteiten als gevolg van de sterk gestegen energiekosten en mogelijk 
teruggang in deelname aan sport en cultuur? 

 

J.C. Smits, en P. Pinkhaar, PvdA 

 

 


